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PROC ES VERBAL

Incheiat azi 03.11.2016 in sedinta ordinara a consiliului local
stabilita prin dispozitia primarului nr.13912g.10.2016, sedinta care
administrativ al acestei institutii publice, ora 1 1.00.

La prezenta,_sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar,
Zatyko Stefon-Adalbyr!, Erdei Jozsef, Kiss Istvan_Matyas, ]f(ns iteyan_Alexandru, Erdei
Danat'Eugen, Torok rdnos, ungur Andrei-Ioan, Toro-k Emeric.

A absentat un consilier: Buzas Ioan-Nicolae, frind,in campanie agricola.
Au participat de drept: D'ul Molnar Joaef - primar si d-na Mela Maria-Elena -secretar.
A mai participat din cadrul aparatului de specialitate al primarului, d-na contabil

Borbely Zita si din cadrul Scolii Gimnaiiale Saniob, d-na director vajda iiti.-"
S-a constatat ca sedinta este statutari, participand 9 consilieri Iocali din totalul de

10 consilieri in functie,

al comunei Saniob,
a avut loc la sediul

ORDINEA DE Ztz

D-l Zatyko St:Pl Adalbert - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus
spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, ordinea de zi asedintei, la care i-a datcitire:

1. Aprobarea ordinii de zi
2. Aprobarea procesului verbal al qedin{ei ordinare din data de 12.10.2016 .3' Proiect de hotarare privind actualuarea Regulamentului local de implicare apublicului in elaborarea sau revizuirea planurilor de urbanism si amenajarea

teritoriului.
4' Proiect de hotarare privind insugirea modificirii inventarului bunurilor care

apar{in domeniului public al Comunei Siniob.
5' Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local Saniob,pentru anul2016.
6. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului
bugetar aI comunei saniob pe trimestrul III, anul2016.

Diverse

l. Prezentarea Consiliului local al comunei Saniob a copiei dupa Raportul deaudit si a Deciziei nr.49l19.10.2016 emise de Camera de Conturi Bihor, in urmaactiunii de audit financiar asupra contului de executie bugetara pe anul2015.



D1Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin!6, supune la vot proiectul de hotdrdre

privind ordinea de zi, adoptandu-ie Hotararea nr.33, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si

0 abtineri

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali

procesul verbal al sedintei ordinare din 12.10.2016 pe care l-a supus spre aprobarea

Consiliului local .

Drept urrnare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotrivd qi 0 ablineri,

adoptandu-se Hotararea nr.34.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind privind actualizarea

Regulamentului local de implicare a publicului in elaborarea sau revizuirea planurilor de

urbanism si amenajarea teritoriului, d-na secretar, in lipsa inspectorului de specialitate,

prezint1raportul de specialitate qi aratS cd Regulamentul a mai fost aprobat in anul 2011, dar

pe bata -odifirariloi ulterioare qi a schimbdrii comunei qi pentru faptul cd au fost incepute

iucrdrile la revizuirea PUG-ului, considerd cd acest Regulament trebuie actualizat.

D1Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinld, aratd cd materialul a fost studiat in

sedinta comisiei de specialitategi cd este binevenit ca proiect de hotdrdre. $i, pentru cd nu se

inscrie nimeni la disculii, supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul trei al ordinii de zi,

adoptandu-se Hotararea nr.35, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind insuqirea modificirii
inventarului bunurilor care apar{in domeniului public al Comunei Siniob, d-na secretar

prezint1 Raportul de specialitate intocmit de compartimentul de resort qi aratd cd prezentul

proiect de hot6rdre a fbst iniliat qi in urma decizie Camerei de conturi Bihor, unde o primd

mdsur6 este introducerea in evidenfele contabile a parcurilor din comuna Sdniob, realizate pe

baza de proiect de investiJii.
Dl^Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin!6, aratd cd materialul a fost studiat in

cadrul sedinlei comisiilor qi mullumeqte pentru prezentareabund 9i detaliatd.

Dl.ZaIyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, supune la vot proiectul de hotdrdre,

punctul patru al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.36, cu 9 voturi pentru, 0 voturi

impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului

local Saniob, pentru anul2016, d-na contabil Borbely Zitaprezintd raportul de specialitate .

Dl.zagio Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, invitd la disculii.

Nu se inscrie nimeni.
DI.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinld, supune la vot proiectul de hotdrdre,

punctul cinci al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.37, cu 9 voturi pentru, 0 voturi

impotriva si 0 abtineri .

La punctul gase, Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a

exerci{iului bugetar al .o.rr.rrrei Saniob pe trimestrul III, anul2016, d-na contabil Borbely

Zitaprezintd raportul de specialitate .

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinld, invitd la discufii.

Nu se inscrie nimeni.
Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, supune la vot proiectul de hotdrdre,

punctul sase al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.38, cu 9 voturi pentru, 0 voturi

impotriva si 0 abtineri .



Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinld, supune la vot proiectul de hotdr6re

privind ordinea de zi, adoptandu-se Hotararea nr.33, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si

0 abtineri

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali

procesul verbal al sedintei ordinare din 12.10.2016 pe care l-a supus spre aprobarea

Consiliului local .

Drept uffnare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotrivd 9i 0 ablineri,

adoptandu-se Hotararea nr.34.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind privind actualizarea

Regulamentului local de implicare a publicului in elaborarea sau revizuirea planurilor de

urbanism si amenajarea teritoriului, d-na secretar, in lipsa inspectorului de specialitate,

prezintd raportul de specialitate gi aratd cd Regulamentul a mai fost aprobat in anul 2011, dar

pe baza rnodificdrilor ulterioare gi a schimbdrii comunei qi pentru faptul cd au fost incepute

iucrdrile la revizuirea PUG-ului, considerd cI acest Regulament trebuie actualizat.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin[d, aratd cd materialul a fost studiat in

sedinta comisiei de specialitateqi cd este binevenit ca proiect de hotdrdre. $i, pentru cd nu se

inscrie nimeni la disculii, supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul trei al ordinii de zi,

adoptandu-se Hotararea nr.35, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind insuqirea modificirii
inventarului bunurilor care apar{in domeniului public al Comunei S6niob, d-na secretar

prezirfid Raportul de specialitate intocmit de compartimentul de resort gi aratd cd prezentul

proiect de hotdrdre a fost iniliat gi in urma decizie Camerei de conturi Bihor, unde o primd

mdsurd este introducerea in evidenlele contabile a parcurilor din comuna Sdniob, tealizate pe

bazade proiect de investilii.
Dl-.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, arctd cd materialul a fost studiat in

cadrul sedinfei comisiilor qi mullumegte pentru prezentareabund qi detaliatd.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, supune la vot proiectul de hotdrdre,

punctul patru al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.36, cu 9 voturi pentru, 0 voturi

impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului

local Saniob, pentru anul20L6, d-na contabil Borbely Zitaptezint[ raportul de specialitate .

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin!6, invitd la discufii.

Nu se inscrie nimeni.
Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin!6, supune la vot proiectul de hotdrdre,

punctul cinci al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.37, cu 9 voturi pentru, 0 voturi

impotriva si 0 abtineri .

La punctul gase, Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a

exerci{iului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul III, anul2016, d-na contabil Borbely

Zitaprezirrtd raportul de specialitate .

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin!6, invitd la disculii.

Nu se inscrie nimeni.
Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinJ6, supune la vot proiectul de hotdrdre,

punctul sase al ordinii de zi, ad-optandu-se Hotararea nr.38, cu 9 voturi pentru, 0 voturi

impotriva si 0 abtineri .



Diverse

l. prezentarea Consiliului local al comunei Saniob a copiei dupa Raportul de

audit si a Deciziei nr.49l19.10.2016 emise de Camera de Conturi Bihor, in urma

actiunii de audit financiar asupra contului de executie bugetara pe anul2015.

Dl.primar prezintd" in fala consilierilor Raportul de audit si Decizia nr.49l19.10.2016

emise de Camera de Conturi Bihor, in urma actiunii de audit financiar asupra contului

de executie bugetara pe anul 2015, documente care au fost inaintate, inifial, in copie,

consilierilor locali.
D-lZatyko Stefan Adalbert - presedintele de sedinta, invitd la discufii.

D-na directoare VajdaZita laratd cd mdsura impusd pentru gcoald face referire la o

facturd veche din anul 20l7,pe care a g6sit-o cdnd ea a venit in qcoala Sdniob, pe care a pldtit-

o in anul 2015 gi pentru.*. ru are niciun fel de documente. Drept pentru care solicitd ajutorul

d-luiZatyko Stefan Adalbert, fost primar in acea perioadd'

D-l Zatyko Stefan Adalbert, aratd cd"este nepldcut sd se mai discute despre o facturd din

anul 2011, fiini destul de mult timp de atunci ca sd poli sd-!i mai amintegti unele lucruri, dar,

in principiu, este dispus sd ajute.

Dl. primar -ln continuare propune la diverse, pentru cd este de fald d-na directoare qi

dl.Ungur Andrei, administratorul hrmei de transport cu autobuzul, sd se discute situalia cu

transp-ortul profesorilor, deoarece existd cursd regulat[ infiiniatd in scopul de a servi profesorii,

dar la momintul actual, profesorii nu mai folosesc autobuzul iar pentru firmd aceastd cursd nu

mai este rentabild. Astfel, unii profesori care mai folosesc autobuzul, rdmdn pe dinafard.

Dl.Ungur Andrei, arati cd s-a interesat la inspectoratul qcolar qi cd i-a informat cd

profesorilor de ta S6niob l-i se deconteazdbenzina, in condiliile in care existd curs[ regulatdla

dispozilia acestora.
D-na directoare, aratd cd, intradevdr se deconteazdbenzina pentru 5-6 profesori, dar cd

acestia vin din altd direclie, cum ar fi Tdmdqeu, Diosig' Oricum, decontarea benzinei nu

asigur[ cheltuiala lunard a fiecdrui profesor, deoarece aceasta este in limita unui abonament

tunar de autobuz. IJrmeazds6 se intereseze qi sd fac[ o situalie exactd'

Dl.primar, aratd cd, dupd cum afirmd qi dl.Ungur, profesorii s-au cam cuplat la maqinii

qi atunci, probabil, li se acoperd cheltuielile'- 
Dl. Erdei Ddnu{, intreabd care-i treaba cu lemnele de foc?

Dl Zatyko Jacint, intreabd, dacd in calitate de membru al comisiei qi de reprezentant al

satului Cenaloq, a adunat cereri de la oameni.

Dl.Erdei Ddnu!, aratdcdnu este treaba lui qi pentru asta este primdrie.

Dl Zatyko Jacint, arctd, cddl. Torok Ianos de la Ciuhoi a preluat cereri de la oamenii din

sat gi nu i-a pus Pe drumuri.
D-l Zatyko Stefan Adalbert, aratd cd vor mai aduna cereri de la oameni 9i apoi vor

stabili o datd cdnd se va convoca comisia pentru distribuirea lemnelor de foc.

Dl.Kiss Stefan Alexandru, intreabd dacd qcoala are lemne ?

Dna Directoare mullumeqte pe aceastd cale conducerii primdriei pentru cd fa!6 de alte

qcoli, scoala din comuna Sdniob nu a dus lipsd de lemne'

Dl.primar, in continuare, atrage atenlia consilierilor, deoarece proiectul cu majorarea

taxei de salubrizare a fost respins de doua ori gi pentru c6 nu putem acoperi cheltuielile din

bugetul local, fiind neleg al, am decis sd sistez serviciul de salubrizare . Oricum, urmeazd ca

peste aproximativ o lund sd avem licitalie.
D-l Zatyko Stefan Adalbert - presedintele de

probleme.

sedinta, intreabd dacd mai sunt qi alte



Dl.Torok Emeric, intreabd de ce a fost scos buldozerul pe drumul Cenaloqului, pentru

cd au fost scoase pietre mari
Dl.primar, arct6" cd" au incercat sd niveleze gi s[ infunde gropile ca sd fie practicabil.

Eventual, va vorbi cu soferul sd mai verifice dacd sunt probleme.
Dna secretar, aratd cd zilnic parcurge acel drum cu magina qi cd este chiar mullumitd cd

nu mai d[ din gropi in gropi. $i chiar nu sunt pietre mari pe drum.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.

D-l Zatyko Stefan Adalbert - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINT
ZATYKO STEFAN ADALB


